
Colidiuc rãmâne definitiv 
ºef la Galaþi ..................................... 3

Comisarul-ºef Dorin
Colidiuc repus în funcþia
de adjunct al
Inspectoratului de Poliþie
al Judeþului Constanþa ºi
împuternicit în fruntea
Poliþiei Galaþi, pe aceeaºi
funcþie, nu se va mai
întoarce în fruntea poliþiei
de la malul mãrii. 

DDoolliiuu  llaa  ccaassaa  uunnuuii  ttâânnããrr    

Un bãrbat din Medgidia, cercetat
pentru tragedia rutierã din Bihor .... 4

Un bãrbat din Medgidia
s-a ales cu un dosar
penal, dupã ce
microbuzul pe care îl
conducea a fost implicat
într-un grav accident
rutier, eveniment
înregistrat pe raza
judeþului Bihor.

Amalia-Emilia Enache apeleazã din nou la ajutorul
nostru, al tuturor. Fetiþa are ºapte ani ºi este din
Nãvodari. Amalia s-a nãscut prematur, iar
complicaþiile nu au întârziat sã aparã. Dupã
numeroase investigaþii, diagnosticul medicilor a fost
cutremurãtor: întârziere psihomotorie, microcefalie
cu atrofie corticalã, distrofie de gradele II-III. 

Amalia are nevoie
de ajutor
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Comisarul-ºef
Adrian Rapotan 
a plecat din IPJ
Constanþa 

C o m i s a r u l - º e f
Adrian Rapotan,
a d j u n c t u l
inspectorului ºef al
Inspectoratului de
Poliþie al Judeþului
Constanþa, ºi-a
mutat biroul. De
sãptãmâna viitoare,
comisarul-ºef îºi va
desfãºura aceeaºi
activitate în noul
sediu al Serviciului
Rutier Constanþa. 

UUnnddee  dduucc  ffrrââiieellee
aannttiiccoorruuppþþiieeii

Comisarul Feraru
s-a îmbarcat ºi a
plecat sã vadã
lumea ............. 6
Structurile Ministerului
Administraþiei ºi Internelor
de la Constanþa s-au arãtat
mai mult decât reticente la
ideea de a-l primi pe
comisarul Adrian Feraru în
rândurile lor...
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Revoluþia fãrã lideri!

Lavinia SICLITARU
lavinia.siclitaru@ziuact.ro

Aºa cum am mai spus-o, revoluþia la care
visez eu este altfel! Cineva mã aproba
sugerând cã, aºa fiind, cu ceva tot trebuie
început. Acestui domn nu am mai apucat
sã-i rãspund, dar o fac acum, spunându-i cã
nu mã simt reprezentatã de cei care sunt
acum în stradã. Sub nicio formã!

EDITORIAL
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CJC are 
un nou
director
economic 

De la finele lui 2011, Consiliul Judeþean
Constanþa are un nou director economic.
Este vorba de Felicia Tãicuþu, care este
„prospãturã“ la CJC. Prima declaraþie de
avere a completat-o în iunie 2011.

Ce nu s-a spus
despre structura
Gãrzii de Coastã 

Angajaþii Gãrzii de Coastã sunt obligaþi sã
asigure supravegherea frontierei, precum ºi
controlul trecerii acesteia cu Republica Ucraina,
pe o lungime de 207,9 kilometri, precum ºi cea
cu Republica Bulgaria pe o lungime de 161,325
kilometri.

Primarul Radu
Mazãre s-a alãturat
protestatarilor de la
Constanþa ºi a
scandat mesaje
împotriva
preºedintelui Traian
Bãsescu. 

A reproºat, în declaraþiile sale,
faptul cã guvernarea actualã a
cheltuit peste 80 de milioane
de euro pentru dubele
jandarmilor ºi a cumpãrat cinci
milioane de cartuºe. Evident,
edilul a reclamat faptul cã, dacã
nu s-ar fi cheltuit banii pe toate
acestea, nu s-ar fi tãiat subvenþia
pentru cãldurã. Ce nu spune
Mazãre niciodatã este câþi bani
dã anual pe licitaþii Primãria pe
care o conduce. Pentru ce ºi cui,
care este clientela sa ºi cãtre

cine se duc banii publici 
ai Constanþei. Nu este greu 
sã gãseºti contractele
municipalitãþii. ªi nici sã vezi

cum, an de an, aceleaºi firme
se succed pe podiumul
câºtigãtorilor. Printre acestea
se aflã ºi... nume de nume. 
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CCllaauuddiiuu  PPaallaazz  ddeesspprree  rreeffeerreenndduummuull  ddee  llaa
CCeerrnnaavvooddãã::  

„Este un abuz al
CJC ºi al Primãriei
Cernavodã“

Prefectura Constanþa a deschis sãptãmâna aceasta
un nou proces prin care someazã Consiliul Judeþean
Constanþa ºi Primãria Cernavodã cu privire la
neexecutarea unei hotãrâri judecãtoreºti definitive ºi
irevocabile.
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Moga: „Strada contestã întreaga
clasã politicã. Strigau...
PDL=USL=mizerie!“

Premierul Emil Boc a declarat
dupã întâlnirea cu liderii USL
cã s-a decis ca sãptãmâna
viitoare sã fie organizatã o
sesiune extraordinarã a
Parlamentului, el precizând
cã discuþia s-a axat pe alegeri
anticipate, însã a arãtat cã
organizarea acestora s-ar
putea întinde pânã în august.
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Ce contracte s-au semnat în anul care a adus factura cea mai mare la întreþinere

Pe ce se dau banii
în „þara lui Mazãre“
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